
Addendum coalitieakkoord
Deze tekst:

Om in 2040 een toegankelijke, diverse en duurzame stad te zijn, is het nodig dat 
Hilversum blijft groeien. Dat doen we vanuit het motto ‘reële groei’.

‘Reële groei’ betekent dat we per wijk kijken wat er mogelijk is. Een sterke wijk waarbij 
inwoners zich met elkaar verbonden voelen, is steeds het centrale uitgangspunt. Ook de 
keuze om in de hoogte te bouwen, laten we afhangen van de situatie in een wijk.

Wordt aangepast in deze tekst:

Om in 2040 een toegankelijke, diverse en duurzame stad te zijn, is het nodig dat 
Hilversum blijft groeien. Dat doen we vanuit het motto ‘reële groei’.

Wij bewaken daarbij een goede balans tussen de woon- en werkgelegenheid, de natuur, 
de capaciteit van onze infrastructuur en het voorzieningenniveau. Indien Hilversum zou 
samengaan met Wijdemeren worden de toekomstvisies geïntegreerd. 

‘Reële groei’ betekent ook dat we per wijk kijken wat er mogelijk is. Een sterke wijk waarbij 
inwoners zich met elkaar verbonden voelen, is steeds het centrale uitgangspunt. Ook de 
keuze om in de hoogte te bouwen, laten we afhangen van de situatie in een wijk.

Daarnaast worden de volgende punten toegevoegd:

·      Door de raad aangenomen moties worden uitgevoerd. Als blijkt dat er onvoorziene 
bezwaren aan kleven, dan gaan we daarover eerst in gesprek met de raad, 
voordat we zeggen dat iets niet kan.

·      Bij de ontwikkeling van een participatieverordening evalueren we de leidraad ‘betrek 
de buurt’ en betrekken we de raadsbreed aangenomen motie ‘versterk de positie 
van belanghebbenden zonder macht’. De positie, rol en verantwoordelijkheid in 
relatie tot participatie van zowel overheid, inwoners, ontwikkelaars en andere 
belanghebbenden worden verduidelijkt. Raad en college trekken hierbij samen 
op.

·      We gaan in gesprek met woningcorporaties en ontwikkelaars over de vraag hoe we 
voor senioren een passend aanbod kunnen ontwikkelen. We spreken af dat we 
termen als onderbewoning of slaapkamerleegstand niet gebruiken om te 
voorkomen dat ouderen als ‘schuldige’ worden bestempeld in relatie tot de 
woningcrisis.

·      We versnellen de invoering van de instrumenten uit de woonvisie. Hieronder valt 
onder andere de opkoopbescherming, de leegstandsverordening en de 
uitbreiding van de doelgroepenverordening. We gaan in gesprek met corporaties 
over de mogelijkheden voor versnelling van de verduurzaming van sociale huur 
en het stoppen van de verkoop hiervan.

·      De opvangcapaciteit voor slachtoffers van huiselijk geweld staat onder druk. 50% van 
de meldingen worden niet binnen de wettelijke besluittermijn van vijf werkdagen 
gehaald. Op dit moment vindt er onderzoek plaats hoe dit kan worden verbeterd.



·      Het IHP is in 2024 met amendementen vastgesteld. De monitoring en verslaglegging 
van de uitvoering van het IHP wordt geïntensiveerd teneinde vroegtijdig te 
kunnen bijsturen en de raad de afwijkingen voor te kunnen leggen.

·      De komende twee jaar creëren we tenminste 10 duurzame basisbanen.

·      Alle minimaregelingen zijn op 130% gezet. In deze bestuursperiode wijzigen we dat 
niet. Het niet-gebruik blijven we bestrijden.

·      We gaan een pilot doen, in een straat die dat zelf wil, om te stoppen met rabat-
parkeren om zo het trottoir auto-vrij en voor de voetgangers te maken.

·       ‘We zijn zuinig op de mensen die voor Hilversum werken en laten de organisatie op 
een gezonde manier met onze ambities meegroeien’, wijzigen in: ‘We zijn zuinig 
op de mensen die voor Hilversum werken en laten de organisatie op een 
gezonde manier met onze ambities mee ontwikkelen’ (blz. 15).

·       ‘de inrichting van de openbare ruimte blijft afgestemd op bewoners met een 
beperking’, wijzigen in: ‘de inrichting van de openbare ruimte wordt nog beter 
afgestemd op bewoners met een beperking’ (blz. 23).

·       ‘Iedereen kan van betekenis zijn’, wijzigen in: ‘iedereen is van betekenis’ (blz. 26).




